



Issue 17 October 2018



**HELVETIC  
TRUST**

Family Office & Asset Management

## *Kaufen*

Statistisch gesehen ist der Oktober ein Monat voller Kaufgelegenheiten. Nach Analysen von Ned Davis Research ist gemessen am S&P-500-Index der profitabelste Börsenzyklus von Oktober bis April. Jüngst gab es auch für die US-Börsen kein Halten mehr, und der kurzfristige Aufwärtstrend wurde nach unten durchbrochen. Der Markt reagiert zunehmend auf das Renditeniveau. Unserer Meinung nach ist aber erst ab einem Niveau von 3,50% der zehnjährigen US-Dollar-Renditen ein Grund, von Aktien in Bonds zu wechseln. Das sehen wir erst für 2019. Bis dahin gehen wir von steigenden Aktienmärkten aus und investieren vor allem in Technologie, Konsum, Gesundheit und Industrie. **HELVETIC TRUST**

## **Buy**

«Statistically, October is a month full of buying opportunities. Measured by the S&P-500 index, the most profitable stock market cycle is from October to April. This is what analyses by Ned Davis Research say. Recently, there was no holding for the US stock market either, and the short-term upward trend was broken through to the downside. The market is increasingly reacting to the yield level. In our opinion, a switch from equities to bonds is only justified when ten-year US dollar bonds have reached a level of 3.5%. We do not expect this to happen until 2019. Until then, we expect stock markets to rise and invest primarily in Technology, Consumption, Health and Industry.»



Contact Kay Fischer:

Phone +41 (0)44 215 17 17

fischer@h-t-p.ch

**HELVETIC TRUST AG**

[www.helvetic-trust.ch](http://www.helvetic-trust.ch)

**London W1J6HE, 23 Berkeley Square, Mayfair, Phone +44 (0)20-3178-7217**

CH 8021 Zurich, Uraniastrasse 12, P.O.Box, Phone +41 (0)44 215 17 17

CH 3001 Bern, Christoffelgasse 3, Phone +41 (0)31 313 10 00

CH 1001 Lausanne, P.O.Box 844, Phone +41 (0)21 601 64 55